
    

(concept) Notulen van de voorjaarsledenvergadering KWPN, Regio Drenthe 
gehouden op 27 maart 2019 te Grolloo 

Aanwezig: zie presentielijst 
 
1.  Opening  
De voorzitter, de heer Oldenziel, opent de vergadering en heet iedereen welkom.  

2. Notulen van de najaarsledenvergadering d.d. 15 november 2018 
De voorzitter deelt mede dat, mede naar aanleiding van de vraag vanuit onze regio, de 
verkoopprijzen na sluiting van de online veilingen zichtbaar zullen blijven. 
Tijdens de vorige ledenvergadering is gesproken over het organiseren van fokkercafés. 
Intussen zijn er een aantal geweest, allen goed bezocht en met positieve reacties van de 
deelnemers. Hier zal ook zeker mee door worden gaan. 
De notulen worden goedgekeurd. 

3. Ingekomen stukken/mededelingen 
- Aan de hand van een terreinschets wordt in beeld gebracht hoe tijdens de centrale keuring 
een tweede keuringsbaan mogelijk is. Of hier daadwerkelijk gebruik van wordt gemaakt is 
afhankelijk van de aanmeldingen voor de centrale keuring. 
- Afgelopen maandag, 25 maart, is de De Boer Horsetrucks jonge springpaarden opleiding in 
Dalerveen van start gegaan. In mei volgt de jonge dressuurpaarden opleiding. De 
inschrijving hiervoor opent op 29 maart. 
- Voor 9 april a.s. staat een IBOP dag gepland. Helaas zijn er maar 5 aanmeldingen 
waardoor deze geen doorgang kan vinden. Vanuit de vergadering wordt opgemerkt dat de 
datum laat bekend was.  
- Vanaf vandaag heeft de regio er een sponsor bij; café Hofsteenge heeft zich voor drie jaar 
aan de regio verbonden. Andere sponsors, die al jaren de regio ondersteunen, zijn Arts en 
Dier Klijndijk, Hengstenhouderij Veninga, De Boer Horsetrucks Pesse en VDL Stud.  
 
4. Jaarverslag 2018 
Er zijn geen op- of aanmerkingen, het verslag wordt goedgekeurd. 
 
5. Financieel verslag 2018 
Bestuurlijk penningmeester mw. Muggen geeft een toelichting op de cijfers. 2018 is 
afgesloten met een positief saldo van € 1.837.  

6. Verslag kascommissie 
Namens de kascommissie deelt de heer Jeuring mede dat de administratie prima in orde is. 
Hij stelt de vergadering voor de penningmeester decharge te verlenen. De vergadering gaat 
hiermee akkoord. 
De heer Jeuring merkt op dat een aantal sponsoren van evenementen nog niet hebben 
betaald. Hij roept de betreffende afdeling op hier actie op te ondernemen. 

7. Benoeming reserve lid kascommissie 
De heer Jeuring is aftredend, de voorzitter dankt hem voor zijn inzet. Mw. Elzinga wordt aan 
de kascommissie toegevoegd. 
De heer Zeewuster wordt benoemd als reserve lid van de kascommissie.  

8. Mededelingen van de inspectie 
De heer Kootstra en mw. Dröge informeren aan de hand van statistieken, de vergadering 
over de deelname aan keuringen, IBOP, etpm e.d. en de daarbij behaalde predicaten. Regio 
Drenthe doet het in vele opzichten goed op de keuringen. 
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Uit de statistieken blijkt dat bij de keuringen veruit de grootste groep merries een bovenbalk 
van 70/75 krijgt. Inspectie gaat inzetten op een betere spreiding van deze groep. Bij merries 
die makkelijk in aanmerking komen voor 70/75 zal worden bekeken of dit hoger kan. Er wordt 
op deze manier niet scherper beoordeeld, maar de betere merries worden duidelijker 
gewaardeerd.  
 
9. Mededelingen van de ledenraad 
De heer Naberink informeert de vergadering over de begroting 2019. Deze cijfers waren bij 
de najaarsledenvergadering niet beschikbaar. De begroting is in december door de 
ledenraad goedgekeurd en is ook gepubliceerd in het KWPN magazine.  
De heer Ten Hoff vindt het nog steeds niet correct dat er geen openheid is over de 
vergoeding aan de vertrekkende directie. De heer Naberink verwijst naar de vergadering van 
november, daar heeft de heer Van Daalen dit besluit toegelicht. 
Vanuit de vergadering wordt opgemerkt dat in de begroting de inspectiekosten hoger zijn 
opgenomen terwijl in de pers te lezen is dat het korps wordt verkleind.  

10. Mededelingen van de fokkerijraad 
Mw. Kok behandelt aan de hand van een uitgebreide presentatie de resultaten van de 
landelijke fokkerscafes. Een groot aantal van de aanwezigen heeft een van de fokkerscafes 
bezocht. De vergadering kan zich voor het merendeel vinden in de uitkomst.  
Over het wel of niet verplicht stellen van de hengstencompetitie wordt opgemerkt dat 80% 
van de gebruikte hengsten geen competitie loopt. Fokkers volgen dit dus niet.  
Voor jonge hengsten zijn locaties als Zuidbroek of Peelbergen moeilijke locaties, ze laten 
deelnemen op reguliere wedstrijden tussen hun leeftijdsgenoten geeft veel meer informatie. 
Dit geldt ook voor hengsten die op oudere leeftijd instromen; verplicht ze tot het deelnemen 
aan wedstrijden zodat ze continuïteit kunnen laten zien. 
De heer Brouwer stelt voor, dat wanneer hengsten om medische redenen voor de competitie 
worden afgemeld, dit niet door de eigen dierenarts maar bijv. in Utrecht wordt vastgesteld. 
Dat geeft transparantie.  
Op de wijzigingen in het reglement voor de Blom Cup wordt opgemerkt dat €100 inschrijfgeld 
wel erg veel is, een groot aantal de deelnemers zal niet meer dan één ronde rijden. 
Daarnaast is de sportstand juist wel noodzakelijk, de paarden moeten er aan toe zijn om een 
dergelijk parcours te rijden.  
 
11. Mededelingen vanuit jongKWPN 
Jong KWPN wil graag jonge fokkers in contact brengen met oudere fokkers die fokmerries te 
koop hebben. Mw. Schaaphok heeft bij toeval een fokmerrie kunnen kopen van een fokker 
die wil minderen. Maar hoe kunnen we jonge en oudere fokkers met elkaar in contact 
brengen. Vanuit de vergadering worden diverse ideeën geopperd, bijvoorbeeld een soort 
database van fokkers die fokmerries te koop hebben of kan inspectie hierbij helpen, zij 
spreken diverse fokkers. Een tweetal fokkers, de heer Noordhuis en de heer Meursing 
nodigen jong KWPN leden uit bij hen lang te komen. Besloten wordt voor belangstellende,  
Drentse jong KWPN leden een dag langs Drentse fokkers te organiseren.  

12. Te huldigen fokkers 
Twee Drentse fokkers hadden afgelopen najaar een goedgekeurde hengst. De heer 
Zeewuster mogen we voor de derde keer op ij huldigen. Dit keer als fokker van Kingston. 
Tevens wordt gehuldigd de heer Brouwer, fokker van Kitt.   

13. Rondvraag 
De heer Jeuring vraagt nogmaals aandacht voor de hengstencompetitie in Zuidbroek. Dit 
was deze keer erg saai doordat het commentaar ontbreekt. Hij vraagt of een toelichting 
zonder waardeoordeel niet mogelijk is. Dit wordt meegenomen naar de fokkerijraad. 
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14. Sluiting 
Voordat de voorzitter de vergadering sluit, attendeert hij de aanwezigen op de 
afscheidsreceptie van regio-inspecteur Klaas Iwema a.s zaterdag.  

Na een korte pauze volgt de forumdiscussie over de veulenveilingen. Het forum wordt 
gevormd door de heren Arjen Vos en Matthieu Frings van veulenveiling Dwingeloo, de heer 
Floris van Leuken namens veulenveiling Dwingeloo en Frederik de Backer, veilingmeester.  


